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PROTOKÓŁ Nr  XXXVI/2013 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 21 maja 2013r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Obecnych: 19 radnych. Nieobecni radni:  Wiesław Drewnowski 

i GraŜyna Kuszmar. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych, w tym gości honorowych: Bogdana Urbanka i Adama Wyszomirskiego radnego 

sejmiku województwa zachodniopomorskiego oraz dr Leszka Pawelskiego,  

− o godz. 9:00 otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad:                          

1. Otwarcie sesji. 

2. Wręczenie Odznaki Honorowej Gryfa Zachodniopomorskiego. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji: z 25.03.2013r. oraz z 17.04.2013r. 

4. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2013r. 

5. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2013-2025. 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Matejki” w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2013 roku. 

8. Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Miasto Szczecinek, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

9. Uchwała w sprawie odstąpienia od Ŝądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaŜy lokalu 

mieszkalnego. 

10. Uchwała w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aportu) w formie nieruchomości 

stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

11. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 

12. Uchwała w sprawie skargi Pana Jerzego Sowiaka z dnia 19 listopada 2012r. na działania Komendanta 

StraŜy Miejskiej w Szczecinku. 

13. Uchwała w sprawie skargi Pana Edwarda Świtka na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

14. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Pana Bolesława K. Eisopa na działanie 

Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek. 

15. Uchwała w sprawie skargi Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu oddziału w Szczecinku z dnia 10 

kwietnia 2013r. na działania Burmistrza Miasta Szczecinek. 

16. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania 

lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek. 

17. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Koszalińska-1” w Szczecinku. 

18. Uchwała w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Jezioro Trzesiecko” w Szczecinku. 
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19. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

20. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

21. Wnioski i zapytania radnych. 

22. Zamknięcie sesji 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, iŜ w uznaniu zasług dla rozwoju Pomorza Zachodniego, uchwałą  nr 422/13  z dnia  

19 marca 2013 r. Zarząd Województwa Zachodniopomorskiego nadał złotą Odznakę Honorową Gryfa 

Zachodniopomorskiego Panu Bogdanowi Urbankowi, 

− poprosiła dr Leszka Pawelskiego o kilka słów o wyróŜnionym. 

 

Dr Leszek Pawelski: 

− przedstawił sylwetkę Pana Bogdana Urbanka, opisując jego działalność zawodową, dziennikarską, 

nauczycielską, twórczą i społeczną, 

− wskazał na wkład wyróŜnionego w rozwój Pomorza Zachodniego, 

− Pan Bogdan Urbanek jest autorem wielu ksiąŜek, setek publikacji prasowych, autorem prac badawczo-

naukowych,  

− otrzymał wcześniej inne wyróŜnienia, 

− jest członkiem zespołu PAN jako jedyny magister w tym gremium, 

− wniosek o przyznanie honorowego odznaczenia poparł Burmistrz Miasta Szczecinek, 

− dr Leszek Pawelski z satysfakcją uczestniczy w tej uroczystości i gratuluje wyróŜnienia. 

 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła Pana Adama Wyszomirskiego, radnego województwa zachodniopomorskiego, o wręczenie 

odznaczenia Panu Bogdanowi Urbankowi, prosząc zebranych o powstanie. 
 
Adam Wyszomirski radny sejmiku województwa zachodni opomorskiego: 

− w imieniu Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego wręczył Panu Bogdanowi Urbankowi złotą 

Odznakę Honorową Gryfa Zachodniopomorskiego za zasługi połoŜone na rzecz rozwoju Pomorza 

Zachodniego, 

− pogratulował Panu Bogdanowi Urbankowi wyróŜnienia. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− pogratulowała wyróŜnionemu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− przyłączył się do gratulacji. 

 

Bogdan Urbanek: 

− podziękował za wyróŜnienie i odznaczenie, 
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− jest to dla niego szczególna chwila, w której przyjaciel Adam Wyszomirski wręcza mu honorowe 

odznaczenie w asyście córki wyróŜnionego,  

− to zaszczytne wyróŜnienie, 

− chociaŜ urodził się w innym mieście, całe Ŝycie zawodowe i społeczne związał ze Szczecinkiem,  

i Szczecinek uwaŜa za swoje miasto rodzinne, 

− podziękował zebranym za uczestniczenie i współtworzenie tej uroczystości, 

− obecność radnych przy wręczaniu mu odznaczenia jest dla niego wielkim honorem, ale i wspomnieniem, 

− wśród obecnych są nauczyciele, z którymi współpracował, rodzice uczniów, których uczył, szefowie 

jednostek miejskich i dziennikarze, 

− uwaŜa, Ŝe tak majestatycznej i pięknej sali obrad, jaka jest  w szczecineckim ratuszu, nie ma nigdzie 

indziej, 

− podziękował kapitule przyznającej wyróŜnienie, Panu dr Leszkowi Pawelskiemu oraz Burmistrzowi za 

opinię, która ubogaciła wniosek o nadanie mu odznaczenia, 

− to wielkie wydarzenie w jego Ŝyciu, które będzie długo pamiętał. 

 

Ad.3. 

Protokoły z poprzednich sesji z dnia 25.03.2013r. oraz z dnia 17.04.2013r. zostały przez Radę Miasta przyjęte 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie uchwały, 

− Klub Radnych Platformy Obywatelskiej wyraŜa opinię, Ŝe suma rezerwy finansowej, która jest w gestii 

Burmistrza, jest zasadna, poniewaŜ umoŜliwia elastyczne podejmowanie decyzji. 

 

Andrzej Modrzejewski radny: 

− ma powaŜne zastrzeŜenia do inwestycji dotyczącej zadaszenia dziedzińca wewnętrznego ratusza, 

− sam pomysł rozbudowy ratusza budzi wśród mieszkańców róŜne opinie i kontrowersje, 

− uwaŜa, Ŝe ze względu na cięŜkie czasy, dodatkowe zadaszenie dziedzińca to zadanie na wyrost, 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej jest przeciwny uchwale, ale dyscypliny klubowej w tej kwestii  

nie ma. 

 

Janusz Rautszko radny; 

− pomysł zadaszenia rodził się wiele lat temu, 

− wówczas był to pomysł nieosiągalny, ale cieszy się, Ŝe dzisiaj ten pomysł powrócił i będzie realizowany. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w wypowiedzi radnego Andrzeja Modrzejewskiego pojawił się argument „cięŜkich czasów”, 

− nie zwiększa się jednak wydatków na remont i rozbudowę ratusza, ale pieniądze na zadaszenie 

dziedzińca wygospodarowano z innych działów oraz z oszczędności uzyskanych w przetargach, 

− nie zakrycie dziedzińca transparentnym dachem, za klika lat zaskutkowałoby koniecznością remontu 

ścian, 

− jeśli chodzi o rozbudowę ratusza, wynika ona z braku wystarczającej powierzchni do realizacji zadań, 

− w związku z nowymi przepisami prawa, w 2013r. przyjęto do pracy w urzędzie nowe osoby,  

− być moŜe trzeba będzie zatrudnić kolejne, ze względu na kolejne nowe zadania nałoŜone na urząd 

nowym prawem, 

− rozbudowa ratusza to pomysł poprzedniego Burmistrza, Mariana Tomasza Golińskiego, 

− ta inwestycja jest potrzebna nie tyle urzędnikom, co mieszkańcom załatwiającym swoje sprawy  

w urzędzie, 

− zadaszony dziedziniec będzie mógł teŜ pełnić rolę poczekalni, gdzie być moŜe będzie moŜna się równieŜ 

napić herbaty czy kawy, 

− przetarg na wykonanie zadaszenia został juŜ ogłoszony.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/309/2013 

w sprawie dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2013 rok. 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta :  

− do WPF wprowadzono nową inwestycję dotyczącą zakupu i następnie remontu targowiska, 

− na najbliŜszej sesji będzie propozycja zwiększenia budŜetu na inwestycje. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/310/2013 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2013-2025. 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/311/2013 

w sprawie przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrze nnego 

„Matejki” w Szczecinku . 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja zaopiniowała projekt tej uchwały pozytywnie. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zapytał o uwagi WIOŚ dotyczące plaŜy wojskowej, 

− czy te uwagi oznaczają, Ŝe jest zgoda WIOŚ na uruchomienie tej plaŜy, czy zgody nie ma? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− przed uruchomieniem kąpielisk zachodzi obowiązek uzyskania stosownym opinii i uzgodnień, 

− wszystkie wymagane prawem uzgodnienia i pozytywne opinie uzyskano, 

− WIOŚ wskazał, by zapisać, Ŝe na tym kąpielisku istnieje moŜliwość wystąpienia sinic, i taki zapis został 

uwzględniony,  

− opinia WIOŚ jest pozytywna. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta :  

− uwaga WIOŚ jest nieprawdziwa, poniewaŜ Ŝeby stwierdzić ryzyko występowania sinic, trzeba najpierw 

przeprowadzić badania, a takich nie zrobiono, 

− WIOŚ powielił informacje gazetowe, czego nie powinien robić. 



 6

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za”, podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/312/2013  

w sprawie okre ślenia wykazu k ąpielisk na terenie Miasta Szczecinek w 2013 roku . 

 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/313/2013  

w sprawie okre ślenia przystanków komunikacyjnych, których wła ścicielem lub zarz ądzającym jest 

Miasto Szczecinek, udost ępnionych dla operatorów i przewo źników oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków . 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 4 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− sprawa ta ponownie trafiła pod obrady Rady Miasta, 

− wówczas Rada nie była jednomyślna, 

− poprzednio był za odstąpieniem od Ŝądania zwrotu bonifikaty, poniewaŜ uwaŜał i uwaŜa nadal, Ŝe nie ma 

obawy o precedens, gdyŜ kaŜdą sprawę trzeba analizować indywidualnie, 

− decyzja Rady Miasta powinna iść w kierunku odstąpienia od Ŝądania zwrotu pieniędzy, 

− analiza dokumentów i sprawy wskazuje, Ŝe nikt się na tym nie wzbogacił. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− przyłączył się do głosu radnego Janusza Rautszko i teŜ postuluje o odstąpienie od Ŝądania zwrotu 

bonifikaty, 

− osoba ta się nie wzbogaciła, a nastąpiła jedynie poprawa jej warunków Ŝyciowych. 



 7

Roman Matuszak radny: 

− w tej sprawie zderzają się dwa poglądy, 

− z jednej strony przepis prawa, nakładający na gminę obowiązek Ŝądania zwrotu bonifikaty, 

− z drugiej strony samo Ŝycie, które wskazuje, Ŝe ta osoba zaspokoiła jedynie swoje potrzeby 

mieszkaniowe, które przedtem ze względu na jej schorzenia nie mogły być spełnione, 

− nie zgadza się z argumentacją Posła Wiesława Suchowiejsko, iŜ Miasto Ŝąda zwrotu sumy, której Pani 

Niedzielin w rzeczywistości Miastu nie przekazała, 

− Miasto nie przekazuje Ŝadnych pieniędzy, ale stosuje ulgę, która ma określoną wartość, 

− będzie jednak głosował za odstąpieniem od Ŝądania zwrotu bonifikaty. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrza Miasta; 

− to decyzja radnych, ale chciał poinformować, iŜ zmienił swoje poprzednie zdanie, 

− poprzednio optował za nie rezygnowaniem z Ŝądania, 

− argumenty radnych jak równieŜ rozmowa z Panią Niedzielin i jej wyjaśnienia jednak go przekonały, 

− zainteresowana przed dokonaniem transakcji zasięgnęła opinii prawnika i notariusza, czy będzie musiała 

zwrócić bonifikatę, 

− uzyskała zapewnienie, Ŝe nie, dlatego nie moŜna przypisać jej złej woli, 

− działała w błędnym przekonaniu, dlatego Burmistrz rekomenduje radnym podjęcie proponowanej uchwały  

i zrezygnowanie z roszczeń. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− takŜe jest za rezygnacją z Ŝądania zwrotu bonifikaty, 

− ale zwrócił się do mieszkańców, aby w podobnych sytuacjach wcześniej spytali w urzędzie  

o konsekwencje zamierzonych transakcji. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− nie chciałby, Ŝeby z jego wypowiedzi wynikało, Ŝe radni nakłaniają mieszkańców do łamania prawa, 

− ale skoro profesjonalny prawnik zapewniał, Ŝe transakcja będzie zgodna z prawem, z pewnością miał ku 

temu podstawy i był o tym przekonany, 

− popiera uwagę radnego Wojciecha Knapika, aby w podobnych sytuacjach konsultować to najpierw  

w urzędzie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− z uwagi na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym 

się” podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/314/2013  

w sprawie odst ąpienia od Ŝądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzeda Ŝy lokalu mieszkalnego. 
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Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag do projektu uchwały, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/315/2013  

w sprawie wniesienia do Zakładu Gospodarki Mieszkan iowej Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

Spółki z o.o. w Szczecinku wkładu rzeczowego (aport u) w formie nieruchomo ści stanowi ących 

własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/316/2013   
w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

 
Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Wiceprzewodnicz ąca Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po otrzymaniu pisma Ministerstwa i ponownym przeanalizowaniu skargi, przedkłada projekt 

uchwały rekomendując jej podjęcie. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zapytała, czy odpowiedź Ministerstwa jest dla Rady Miasta wiąŜąca, czy jest tylko opinią lub sugestią? 
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Czesław Podkowiak Mecenas: 

− to nie jest opinia wiąŜąca, poniewaŜ tylko Trybunał Konstytucyjny uprawniony jest do wiąŜącej wykładni 

przepisów prawa, 

− wydaje się jednak, Ŝe wykładnia autorska, tzn. organu, który przygotowywał projekt ustawy i jej zmiany, 

najbardziej oddaje intencję ustawodawcy. 

 

Roman Matuszak radny: 

− stwierdził, Ŝe głosując za podjęciem poprzedniej uchwały w tej sprawie, uznającej skargę za zasadną, 

posiłkował się opinią Wojewody, 

− teraz jest nowa opinia Ministerstwa, 

− jego zdaniem opinie te w zasadzie się nie róŜnią, obie stwierdzają, Ŝe w zaleŜności od danej sprawy, 

moŜna postąpić tak albo tak, 

− nie widzi więc potrzeby zmiany stanowiska. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przy podejmowaniu poprzedniej uchwały w tej sprawie, Rada Miasta była związana terminem załatwienia 

sprawy, i nie miała opinii Ministerstwa, 

− teraz taka opinia jest,  

− według Ministerstwa powinno się stosować kodeks wykroczeń, dlatego radni powinni uznać skargę za 

bezzasadną, 

− poprzednia uchwała sugerowała Komendantowi StraŜy Miejskiej obowiązek odpisywania na kaŜde pismo. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zmiana stanowiska świadczy raczej o mądrości ludzi, a nie o ich głupocie, 

− skoro są nowe argumenty, to nie ma wstydu zmiana zdania, 

− poprzednia uchwała oparta była na opinii Wojewody, 

− Komendant StraŜy Miejskiej stał na stanowisku, Ŝe opinia Wojewody jest niezgodna z prawem, i dlatego 

zwrócił się do Ministerstwa, 

− uzyskał odpowiedź korzystną dla niego, 

− wbrew wypowiedzi radnego Romana Matuszaka nie są to opinie podobne, chyba tylko pod względem 

długości tekstu, 

− Minister przygotowywał projekt ustawy i jest organem, który moŜe wypowiadać się co do intencji 

ustawodawcy, 

− skarga dotyczy sposobu ukarania skarŜącego, ale od tego jest odwołanie do sądu, 

− Minister wskazuje, Ŝe skoro skarga nie dotyczy zachowania Komendanta StraŜy Miejskiej, to nie powinno 

się podejmować polemiki z osobą ukaraną, 

− przez podjęcie poprzedniej uchwały radni dali Komendantowi StraŜy Miejskiej sygnał, Ŝe na kaŜdą skargę 

ma odpowiadać zgodnie z kodeksem postępowania administracyjnego, 

− ale tak nie jest, nie trzeba odpowiadać na wszystkie bzdurne skargi, 

− uwaŜa, Ŝe trzeba po prostu wolniej jeździć. 
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Janusz Rautszko radny: 

− takŜe jest za podjęciem nowej uchwały. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− był osobą, która proponowała podjęcie poprzedniej uchwały, 

− okazało się jednak, Ŝe czynności straŜników miejskich skarŜone przez skarŜącego, były przez StraŜ 

Miejską  wykonane tak, jak powinny, 

− Rada Miasta moŜe rozpatrywać skargi dotyczące tylko kwestii administracyjnych, 

− przekroczenie prędkości to wykroczenie i stosuje się w takim przypadku przepisy kodeksu wykroczeń, 

− przeprasza, Ŝe poprzednio źle to interpretował. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/317/2013  

w sprawie skargi Pana Jerzego Sowiaka z dnia 19 lis topada 2012r. na działania Komendanta Stra Ŝy 

Miejskiej w Szczecinku. 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Wiceprzewodnicz ąca Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po przeanalizowaniu skargi, przedkłada projekt uchwały rekomendując jej podjęcie. 

 

 Marek Ogrodzi ński radny: 

− omówił tło sprawy, 

− nie chodzi o to, Ŝe Burmistrz źle postąpił, ale Ŝe podstawa skargi jest bezzasadna. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/318/2013  

w sprawie skargi Pana Edwarda Świtka na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

 

Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Edyta Wojnicz Wiceprzewodnicz ąca Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po przeanalizowaniu skargi, przedkłada projekt uchwały rekomendując jej podjęcie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 6 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/319/2013  

w sprawie odpowiedzi na skarg ę wniesion ą przez Pana Bolesława K. Eisopa na działanie 

Przewodnicz ącego Rady Miasta Szczecinek. 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Edyta Wojnicz Wiceprzewodnicz ąca Komisji Rewizyjnej: 

− Komisja po przeanalizowaniu skargi, przedkłada projekt uchwały rekomendując jej podjęcie. 

 

ElŜbieta Mucha Dyrektor Wydziału Finansowego UM Szczec inek: 

− zasady planowania budŜetu i jego wykonania nie są dowolne i podlegają kontroli Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, 

− w 2012r. zaplanowano w budŜecie miasta kwotę na dokształcanie nauczycieli, 

− gdyby takiego zapisu w planie budŜetu nie było, RIO stwierdziłaby uchybienie, 

− opinia RIO o projekcie budŜetu miasta na 2012r. była jednak pozytywna, 

− w  2012r. zwiększono środki na oświatę, ale wymagało to znalezienia oszczędności w innych działach,  

w tym w części dotyczącej dokształcania nauczycieli, 

− nie wykonanie wydatków z planu budŜetowego nie stanowi jednak naruszenia dyscypliny finansów 

publicznych, 

− zostało to potwierdzone uchwałą RIO, która wydała pozytywną opinię o wykonaniu budŜetu miasta  

w 2012r. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy wszyscy nauczyciele, którzy zwracają się z wnioskami o dofinansowanie dokształcania, 

muszą te pieniądze otrzymać?  

− czy to organ decyduje, kto dofinansowanie otrzyma? 

 

Joanna Powałka Dyrektor MJOO: 

− dyrektorzy przyjmują wnioski nauczycieli o dofinansowanie dokształcania,  

− dyrektor szkoły decyduje, komu przyznać pieniądze w zaleŜności od potrzeb danej szkoły, 

− nie kaŜdy, kto złoŜy wniosek o dofinansowanie, musi otrzymać pieniądze. 
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Roman Matuszak radny: 

− ZNP w swoje skardze twierdzi, Ŝe zgodnie z wewnętrznym regulaminem komisja opiniująca wnioski ma 

obowiązek spotkać się 4 razy w roku, a w 2012r. spotkała się tylko 2 razy, 

− czy ten regulamin moŜna zmienić w taki sposób, aby ZNP nie mógł się na niego powoływać? 

 

Joanna Powałka Dyrektor MJOO: 

− zacytowała fragment regulaminu, 

− terminy wskazane w regulaminie dotyczą składania wniosków, a nie spotkań komisji opiniującej, 

− ze względu na zmianę przepisów prawa, przystąpiono w 2013r. do zmiany formuły przyznawania środków 

na dokształcanie nauczycieli, 

− przygotowano projekt zarządzenia Burmistrza, który przekazano związkom zawodowym,  

− termin składania uwag juŜ upłynął, Ŝadne uwagi nie wpłynęły. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− środki na dokształcanie nauczycieli zostały w budŜecie zapewnione, 

− ale skoro środki się skończyły, nie było sensu zwoływania komisji opiniującej, 

− Burmistrz ma prawo podjąć decyzję o zmniejszeniu środków na dokształcanie nauczycieli, 

− poza tym część wniosków sprawiała wraŜenie „naciąganych”, 

− Miasto nie otrzymuje z dotacji oświatowej tyle środków, ile faktycznie potrzeba. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki teŜ te kwestie omawiano, 

− potrzeba dokształcania powinna być dyktowana potrzebami szkoły, a nie tylko danego nauczyciela, 

− jest za dokształcaniem, zwłaszcza w czasach trudnych  i w czasach niŜu demograficznego, ale na miarę 

potrzeb, 

− wydaje się, Ŝe jakieś doprecyzowanie zapisów co do zasad dofinansowywania dokształcania nauczycieli 

byłoby wskazane, 

− priorytetem powinno być to, czy i jakie specjalności potrzebne są w danej placówce oświatowej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− całkowicie zgodził się z wypowiedzią radnej Joanny Pawłowicz, 

− wyjaśnił, Ŝe spotkał się z dyrektorami szkół i nauczycielami, 

− zaproponowano nauczycielom przekwalifikowanie się na nauczanie początkowe, ale nie było 

zainteresowania, nikt na to nie odpowiedział, 

− uwaŜa to za błąd ze strony nauczycieli, 

− związki zawodowe zamiast skarŜyć, powinny rozmawiać z nauczycielami, jakie kierunki dokształcania 

wybrać. 

 

Roman Matuszak radny: 

− dzięki uzyskanym odpowiedziom, Ŝe zaplanowane środki nie muszą być wydatkowane,  
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− Ŝe o przyznaniu dofinansowania decydują dyrektorzy szkół, 

− oraz Ŝe zaproponowano modyfikację regulaminu, 

− Klub Radnych Wspólnoty Samorządowej będzie głosował za uznaniem skargi za bezzasadną. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/320/2013  

w sprawie skargi Zwi ązku Nauczycielstwa Polskiego Zarz ądu Oddziału w Szczecinku z dnia 10 kwietnia 

2013r. na  działania  Burmistrza Miasta Szczecinek.  

 

Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Małgorzata Bała Komisja Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zwrócił uwagę, aby przy wysłaniu uchwały do organu nadzoru, dołączyć załącznik graficzny.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/321/2013  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodz ących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecine k. 

 

Ad.17. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka  Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła obowiązek ogłaszania tekstów jednolitych, 

− dotyczy to takŜe poprzedniego i następnego punktu obrad. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe w przypadku podejmowania uchwał w sprawie ogłaszania tekstów jednolitych, 

dotyczących planów zagospodarowania przestrzennego, ze względu na bardzo duŜe rozmiary 

oryginalnych map i załączników, Burmistrz moŜe ograniczyć się do zapewnienia radnym przy głosowaniu 

wglądu do tych oryginalnych dokumentów, bez konieczności ich wysyłania radnym, 

− Burmistrz wysyłając podjętą uchwałę do organu nadzoru  musi złoŜyć oświadczenie, Ŝe w/w wymóg 

okazania radnym oryginałów dokumentów został spełniony, 

− nie chcąc poświadczać nieprawdy informuje więc Radę Miasta, Ŝe w/w dokumenty są dostępne do 

wglądu. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poinformowała, Ŝe jeśli ktoś z radnych chce się z oryginałami w/w dokumentów zapoznać, to moŜe 

zarządzić kilkuminutową przerwę. 

 

Nikt z radnych takiego zapotrzebowania nie zgłosił. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− poinformował, Ŝe Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności na swoim posiedzeniu zapoznała się 

z tymi dokumentami. 

 

Salę obrad opuścił radny Marek Ogrodziński. Obecnych 18 radnych. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/322/2013  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Koszali ńska-1” w Szczecinku. 

 

Ad.18. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Anna Szymecka  Przewodnicz ąca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXXV/323/2013  
w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w s prawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Jezioro Trzesiecko ” w Szczecinku. 
 

Ad.19. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

− uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.20. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o prośbę Prezydenta Inowrocławia o zgłaszanie Trybunałowi Konstytucyjnemu uwag dotyczących 

środków na oświatę, 

− czy Rada Miasta zamierza na to zareagować? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− nie przewiduje się działań w tej kwestii. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− podziękowała Przewodniczącemu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki za pełną odpowiedź 

udzieloną nauczycielce z Gimnazjum Nr 1. 

 

Roman Matuszak radny: 

− nawiązał do pkt 16 informacji Przewodniczącej Rady Miasta,  

− organ kontroli wskazał na nie wywiązywanie się przez Radę Miasta z terminów rozpatrywania skarg, 

− czy to dotyczy okresu działania poprzedniego Przewodniczącego Rady Miasta, czy obecnej 

Przewodniczącej? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− to dotyczy okresu poprzedniego. 

 

Małgorzata Goli ńska radna: 

− zapytała o wszczęcie przez Wojewodę postępowania nadzorczego, o którym mowa w pkt 10 informacji. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− Wojewoda zwrócił się z prośbą o udzielenie informacji, czy projekt uchwały został zaopiniowany przez 

państwowego powiatowego inspektora sanitarnego,  

− w odpowiedzi przesłano Wojewodzie kopię wymaganej opinii, 

− Wojewoda zgłosił teŜ wątpliwość dotyczącą zapisu uchwały, odnoszącego się do obowiązku utrzymania  

w czystości przez właścicieli nieruchomości miejsca ustawienia pojemników,  

− wyjaśniono, Ŝe ten zapis dotyczył poprzedniej uchwały i wyjaśnienia zostały przyjęte. 

Na salę obrad powrócił radny Marek Ogrodziński. Obecnych 19 radnych. 
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Ad.21. Wnioski i zapytania radnych. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radnych o składanie zapytań i wniosków na przygotowanym formularzu. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

− w imieniu Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej zwróciła się do Przewodniczącej Rady Miasta  

z prośbą o zapoznanie się z opinią ekspertów, dotyczącą działalności firmy KRONOSPAN, które 

przedłoŜy w Biurze Rady Miasta, obie opinie potwierdzają, Ŝe płyty wiórowe nie są biomasą, 

− zwracając się do pani Dyrektor MJOO poruszyła temat dzieci z autyzmem, prosząc o uszczegółowienie, 

jak to w Szczecinku wygląda ilościowo, 

− czy to problem postępujący, czy malejący?, czy opieka nad tymi dziećmi jest wystarczająca? 

− poprosiła o udzielenie odpowiedzi na piśmie. 

 

Roman Miazga radny: 

− zapytał, kiedy będą podjęte działania mające na celu remont dróg osiedlowych na os. Koszalińska, aby 

poprawić bezpieczeństwo w tym miejscu, poniewaŜ jest coraz gorzej? 

Wystąpienie radnego na formularzu pytań i wniosków stanowi załącznik do niniejszego protokołu z sesji RM. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− zwrócił się do Prezesa Aqua-Tur z pytaniem dotyczącym regulaminu korzystania z basenu, 

− jeden z punktów regulaminu mówi o zakazie korzystania z basenu przez osoby z określonymi 

schorzeniami, w tym chorobami skóry i otwartymi ranami, 

− kto skonstruował taki zapis, niezrozumiały dla niego jako dla lekarza?, kto weryfikuje schorzenia  

u wchodzących na basen? 

− czy chory np. na łuszczycę, która nie jest chorobą zakaźną, ma prawo korzystania z basenu, czy nie? 

− prosi o odpowiedź na piśmie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie rozumie ponownego poruszania tematu przez radnego Romana Miazgę, i pytania o to samo, 

− było to juŜ omawiane szczegółowo przy uchwalaniu budŜetu, 

− w 2013r. nie przewiedziano w budŜecie środków na tę inwestycję, i dlatego nie będzie ona teraz 

realizowana, 

−  remont tych ulic brany jest jednak pod uwagę, poniewaŜ zgadza się z radnym, Ŝe to jedna z pilniejszych 

inwestycji, ma nadzieję, Ŝe będzie to moŜliwe w przyszłym roku. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− poinformowała, Ŝe następna sesja, tzw. „absolutoryjna” planowana jest na 17 czerwca 2013r., 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 10:45. Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 


